
Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 1 / 11

Obec Stará Ves nad Ondřejnicí

Zámecká 1, 739 23 Stará Ves nad Ondřejnicí
tel.č.: 558 669 201 | e-mail: oustaraves@stara-ves.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 5 Zastupitelstva obce Stará Ves nad Ondřejnicí

konané dne 25. 9. 2023 v restauraci Myslivna, čp. 530 od 17:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Přítomno: 14
Omluveni: 1
Neomluveni: 0
Předsedající: Bc. Ondřej Sedlář
Zapisovatel*: Zuzana Pallo
Ověřovatelé zápisu: Mgr. Kamila Chvostková, Mgr. Jana Boháčová

*Předsedající v souladu s jednacím řádem obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení a schválení programu jednání

Zasedání Zastupitelstva obce Stará Ves nad Ondřejnicí bylo zahájeno v 17 hodin. V době zahájení jednání bylo
přítomno 14 členů Zastupitelstva obce, jednání Zastupitelstva obce je usnášeníschopné.
Zasedání zahájil starosta obce a zároveň přivítal všechny členy Zastupitelstva obce a přítomné občany. 
Starosta informoval, že 5. zasedání Zastupitelstva obce Stará Ves nad Ondřejnicí bylo řádně svoláno. Zápis
z minulého zasedání byl vyložen k nahlédnutí na Obecním úřadě ve Staré Vsi nad Ondřejnicí, byl řádně ověřen
a nebyly k němu vzneseny žádné připomínky. Zároveň byl zápis zveřejněn i na webových stránkách obce
v sekci Úřad - Usnesení Zastupitelstva obce a Rady obce, umístěním odkazu www.uzob.cz, kde je veřejnosti
k nahlédnutí jak pozvánka, tak zápis a usnesení ze zasedání Zastupitelstva obce.
Starosta upozornil na drobné korekční úpravy v programu, kdy v původní pozvánce bylo v bodě 6. upraveno
znění z Kontokorentní úvěr u ČSAS na Kontokorentní úvěr u České spořitelny, a.s. a v bodě 9 bylo původní
znění  Poskytnutí  mimořádné  odměny  členům  Zastupitelstva  obce  Stará  Ves  nad  Ondřejnicí
nahrazeno  Poskytnutí  mimořádné  odměny  členovi  Zastupitelstva  obce  Stará  Ves  nad  Ondřejnicí.

Navržený program:

1. Zahájení a schválení programu jednání
2. Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele jednání
3. Zvolení návrhové komise
4. Rozpočtová opatření
5. Smlouva o používání KB eTradingu
6. Kontokorentní úvěr u České spořitelny, a.s.
7. Zpráva Kontrolního výboru
8. Převody hmotných nemovitých věcí
9. Poskytnutí mimořádné odměny členovi Zastupitelstva obce Stará Ves nad Ondřejnicí
10. Obecně závazná vyhláška obce o místním poplatku (odpady)
11. Různé

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Stará Ves nad Ondřejnicí schvaluje program 5. zasedání Zastupitelstva obce Stará
Ves nad Ondřejnicí konaného dne 25. 9. 2023.
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Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1/5Z/2023 bylo schváleno.

2. Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele jednání
blok 2-1

Ověřovateli zápisu byly navrženy zastupitelky: 
Mgr. Kamila Chvostková a Mgr. Jana Boháčová
K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Stará Ves nad Ondřejnicí určuje ověřovatelem zápisu: 

1) Mgr. Kamilu Chvostkovou
2) Mgr. Janu Boháčovou

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2a/5Z/2023 bylo schváleno.

blok 2-2

Jako zapisovatelka zápisu jednání byla starostou navržena p. Zuzana Pallo. K návrhu nebyly vzneseny žádné
protinávrhy.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Stará Ves nad Ondřejnicí jmenuje zapisovatelkou zápisu jednání p. Zuzanu Pallo.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2b/5Z/2023 bylo schváleno.

3. Zvolení návrhové komise

Členy návrhové komise byli navrženi: Ing. Yvona Korpasová, Tereza Sýkorová a Ing. Marcel Janošec. Žádné
další návrhy nebyly předneseny.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Stará Ves nad Ondřejnicí volí návrhovou komisi ve složení: 

1) Ing. Yvona Korpasová
2) Tereza Sýkorová
3) Ing. Marcel Janošec

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/5Z/2023 bylo schváleno.

4. Rozpočtová opatření
blok 4-1

Starosta obce seznámil přítomné s rozpočtovým opatřením č. 3/2023, které schválila Rada obce na své 26.
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schůzi ze dne 26.7. 2023. Došlo k přesunu 70.000 Kč z paragrafu 3399 (záležitosti kultury) do paragrafu 3421
(využití volného času dětí a mládeže) – hry na chodník v lesoparku TJ. Dále přesun 145.000 Kč z paragrafu
3639 (komunální služby a územní rozvoj) do paragrafu 4349 (ostatní soc. péče a pomoc) - seniortaxi.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Stará Ves nad Ondřejnicí bere na vědomí rozpočtové opatření č. 3/2023, které je
přílohou č. 2 tohoto zápisu.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4a/5Z/2023 bylo schváleno.

blok 4-2

Rozpočtové  opatření  č.  4/2023  schvaluje  Zastupitelstvo  obce  Stará  Ves  nad  Ondřejnicí.  Starosta  shrnul
v několika bodech obsah tohoto rozpočtového opatření:

OP  JAK  2.400.000  Kč  příjmy  4116  –  neinvestiční  transfery  ze  státního  rozpočtu,  výdaje  3113  –
prostředky jsou určeny pro základní školu k zajištění rovného přístupu ke kvalitnímu a inkluzivnímu
vzdělávání,  pro  všechny  žáky  prostřednictvím  podpůrných  personálních  pozic  (např.  vzdělávání
pracovníků školy, zavádění nových způsobů výuky apod.)
 

dotace PD kuchyň pouze 80 % z 296.400 Kč zahrnujeme do příjmů, zbytek až po vyhotovení projektové
dokumentace, jedná se o paragraf 4222 – investiční přijaté transfery od krajů, výdaje 3113 – výdaje
základní školy

dále je zapotřebí financovat přeložku elektřiny u sběrného dvora 500.000 Kč, tyto prostředky plánujeme
vzít z 2119 (cyklostezka mezi Starou Vsí a Košatkou, 1.200.000 Kč) tuto stavbu plánujeme realizovat až
příští rok - do 3726 (5169) – využívání a zneškodňování ostatních odpadů

dále je zapotřebí více prostředků na vydávání obecního zpravodaje, došlo k navýšení cen ze strany
tiskárny 80.000 Kč, vzít z 2119, výdaje na 3349 – ostatní záležitosti sdělovacích prostředků

hlášení průtoku kanalizace 30.000 Kč, paragraf 4111 - prostředky na volbu prezidenta ČR - 115.800 Kč
 
výdaje 3113 - výdaje základní školy již zahrnuto při schvalování rozpočtu

Diskuze:
Ing. Dvořák Podotknul, že před zasedáním Zastupitelstva obce proběhlo pracovní zastupitelstvo,

kde měli možnost zastupitelé o všem diskutovat a byli o všem srozuměni, proto dnes
už k diskuzi nedochází.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Stará Ves nad Ondřejnicí schvaluje rozpočtové opatření č. 4/2023, které je přílohou
č. 3 tohoto zápisu

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4b/5Z/2023 bylo schváleno.

5. Smlouva o používání KB eTradingu
blok 5-1

Starosta informoval všechny přítomné, že služba KB eTrading umožňuje provádět vklady s úrokovou sazbou
s krátkou výpovědní dobou, kdy úroky u této služby jsou v obdobné výši jako u termínovaných vkladů s fixací
od tří měsíců, eTrading nabízí podobné sazby, ale s jednodenním intervalem vkladu s automatickou obnovou.
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Prostředky tedy nejsou fixovány na tak dlouhou dobu jako u termínovaného vkladu. Abychom mohli tuto službu
využívat,  musíme  nejprve  zřídit  u  Komerční  banky  tzv.  Profi  účet  Gold  a  následně  schválit  Smlouvu
o poskytování této služby s Komerční bankou. Pro doplnění - účet u Komerční banky již obec využívá, jedná
se pouze o jeho rozšíření o tuto službu. Budeme krátkodobě zhodnocovat volné prostředky obce ( na b.ú.
cca 19.500.000 a na účtě ČNB 7.500.000 Kč), tzn. že nebudou ležet na účtě, ale budou generovat nějaké
peníze. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Stará Ves nad Ondřejnicí souhlasí se zřízením Profi účtu Gold u společnosti Komerční
banka, a. s., se sídlem Praha 1, Na Příkopě 33 čp. 969, PSČ 114 01, IČO 45317054

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5a/5Z/2023 bylo schváleno.

blok 5-2

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Stará Ves nad Ondřejnicí schvaluje uzavření Smlouvy o poskytování KB eTradingu
se  společností  Komerční  banka,  a.s.,  se  sídlem  Praha  1,  Na  Příkopě  33  čp.  969,  PSČ  114  07,
IČO 45317054, jejímž předmětem je poskytování služby KB eTrading. 

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5b/5Z/2023 bylo schváleno.

6. Kontokorentní úvěr u České spořitelny, a.s.

Dne 30.9.2023 končí opět po roce kontokorentní úvěr ( 4.000.000 Kč) na běžném účtu obce ( záloha, kde obec
neplatí úrok z nečerpané částky). Budeme jej chtít obnovit i pro následující rok, tj. 10/2023-9/2024. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Stará  Ves  nad  Ondřejnicí  schvaluje  uzavření  Smlouvy  o  kontokorentním úvěru
č. 1681977339/23 se společností Česká spořitelna, a.s., se sídlem Praha 4, Olbrachtova 1929/62, PSČ
140 00, IČO 45244782, jejímž předmětem je poskytnutí účtu kontokorentního úvěru ve výši 4.000.000 Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6/5Z/2023 bylo schváleno.

7. Zpráva Kontrolního výboru

Zastupitelka Mgr. Kamila Chvostková, jako členka Kontrolního výboru Zastupitelstva obce Stará Ves nad
Ondřejnicí  stručně  seznámila  přítomné  o  Zprávě  Kontrolního  výboru  Zastupitelstva  obce  Stará  Ves  nad
Ondřejnicí. Kontrolní výbor pracuje v tříčlenném složení. Při kontrole v červenci se výbor zaměřil na to, co mu
ukládá zákon, a to na kontrolu plnění usnesení Zastupitelstva a Rady obce Stará Ves nad Ondřejnicí, a takto
se bude zaměřovat i do budoucna. V případě, že jsme potřebovali doplnit nějaké informace, vše nám bylo
doplněno, případně vysvětleno. Žádné velké nedostatky zjištěny nebyly, pokud drobný nedostatek zjištěn byl,
týkalo se to spíše znění usnesení, které bylo třeba přeformulovat, i v tomto bylo výboru vyhověno. Výbor
se však zaměřil i na budoucí projekty, dotazoval se např. co se bude dít např. s korytem řeky Ondřejnice, dále
zda se bude pořizovat hasičské auto. Kontrolní výbor chce pracovat i tímto směrem a doptávat se i na obecnější
věci. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Stará Ves nad Ondřejnicí bere na vědomí zprávu Kontrolního výboru Zastupitelstva
obce Stará Ves nad Ondřejnicí.
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Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7/5Z/2023 bylo schváleno.

8. Převody hmotných nemovitých věcí
blok 8-1

Starosta  informoval  přítomné,  že  v  tomto  bodě  se  budou  projednávat  4  záležitosti  převodu  hmotných
nemovitých věcí.

Košatka - pozemky pod a u obchodu v Košatce, celková účetní pořizovací hodnota Předmětu daru činí
1.033.691 Kč, v minulosti byly tyto pozemky ve vlastnictví ČR, poté byly převedeny na kraj a nyní je kraj
daruje obci, je to dlouhodobá záležitost. 

Diskuze:
Ing. Dvořák doplnil, že převod pozemku začal koupí obchodu, který obec koupila, pozemky pod a

nad patřily Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových a protože dneska už
funguje systém stavba a pozemek jedno jest, došlo k určité disproporci. Podmínkou
kupní  smlouvy  bylo  zároveň  převedení  toho  pozemku  do  pronájmu  a  tak
se  naskytla  možnost  ten  pozemek  zahrnout  do  transakce,  kterou  organizoval
Moravskoslezský kraj  a místo toho, abychom splnili  podmínky ÚZSVM a zaplatili
standartní cenu, tak jsme přistoupili na nájem a v rámci transakce vyměnil pozemky
stát s Moravskoslezským krajem a my jsme se dostali do směny samotné. S tím, že
darovací  smlouva  nás  staví  do  role,  že  nemusíme  tuto  částku  platit  a  obec
získá majetek v hodnotě 1.000.000 Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Stará Ves nad Ondřejnicí schvaluje uzavření Darovací smlouvy s Moravskoslezským
krajem, se sídlem 28. října 2771/117, Moravská Ostrava, 702 00 Ostrava, IČO 70890692 a Obcí Stará Ves
nad Ondřejnicí, jejímž předmětem je bezplatný převod vlastnického práva ke hmotným nemovitým věcem,
pozemkům parc. č. 2880 – ostatní plocha, parc. č. 2883 – zastavěná plocha a nádvoří, na kterém stojí
stavba: Košatka, č. p. 102, objekt občanské vybavenosti, stojící na pozemku parc. č. 2883, k. ú. Košatka
nad Odrou, ve vlastnictví Obce Stará Ves nad Ondřejnicí, a dále k pozemku parc. č. 2887 – ostatní plocha,
vše k. ú. Košatka nad Odrou, do vlastnictví Obce Stará Ves nad Ondřejnicí.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8a/5Z/2023 bylo schváleno.

blok 8-2

Starosta v tomto bodě informovat, že v loňském roce začal Státní pozemkový úřad se třemi stavebními objekty,
polní cesta a opevnění Lubiny, poté propustek tvz. u Grygara v Košatce a polní kanál v Košatce. Stavby
jsou hotové a připravené k převzetí obcí. Celková hodnota staveb je přes 28.000.000 Kč. První stavba obsahuje
Polní cestu C5 (1. část), propustek P25 a příkop O6 a druhá stavba je Polní cesta C5 (2. část). Tyto stavby byly
zrealizovány ve veřejném zájmu pro společná zařízení navržená ve schváleném návrhu pozemkových úprav.
Kolaudační souhlas na obě akce máme ze dne 17.7.2023. Zastupitelstvo obce tedy bude hlasovat o schválení
souhlasu s převzetím stavby. Do budoucna bude nutné uzavřít smlouvy o zřízení věcného břemene s vlastníky
pozemků, což už je dále v kompetenci Rady obce.

Diskuze:
Ing. Dvořák se dotazoval k čemu budou zřizována věcná břemena.
místostarosta Janošek reagoval, že některé ty stavby nejsou pouze na pozemcích obce, ale i na pozemcích

jiných vlastníků.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Stará Ves nad Ondřejnicí souhlasí s převzetím stavby "Realizace společných zařízení
Košatka nad Odrou - polní cesta C5 (1. část), propustek P25 a příkop O6" od Státního pozemkového úřadu,
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se sídlem Husinecká 1024/11a, Žižkov, 130 00 Praha 3, IČO 01312774.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8b/5Z/2023 bylo schváleno.

blok 8-3

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Stará Ves nad Ondřejnicí souhlasí s převzetím stavby "Realizace společných zařízení
Košatka nad Odrou - Polní cesta C5 (2. část) " od Státního pozemkového úřadu, se sídlem Husinecká
1024/11a, Žižkov, 130 00  Praha 3, IČO 01312774.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8c/5Z/2023 bylo schváleno.

blok 8-4

Posledním podpodem k bodu 8 je prodej  pozemků p.  Bartošovi,  je to na jeho žádost,  jedná se o prodej
části hmotné nemovité věci, pozemku parc. č. 913/9 - ostatní plocha-ostatní komunikace, na záměru zveřejněno
jako o katastrem nemovitostí uváděné výměře 33 m2, zapsáno na LV č. 1 pro k. ú. Stará Ves nad Ondřejnicí.
Záměr prodat pozemek byl schválen na minulém zasedání Zastupitelstva obce a byl vyvěšen na úřední desce,
předpokládaná výměra, která byla zároveň uvedena ve zveřejněném záměru byla 33 m2, na úředně ověřeném
geometrickém plánu je výměra 36 m2, znaleckým posudkem, který vypracoval p. Adamus, byla cena stanovena
na m2, skutečná plocha tedy byla vynásobena touto cenou a proto je cena navýšena z původních 25.000 Kč
na 27.322 Kč. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Stará Ves nad Ondřejnicí schvaluje prodej části hmotné nemovité věci, pozemku parc.
č. 913/9 - ostatní plocha, ostatní komunikace, k. ú. Stará Ves nad Ondřejnicí, o výměře 36 m2,  vymezené
dle geometrického plánu č. 2108-137/2023 jako díl „a“, za cenu ve výši 27.322 Kč bez DPH určenou dle
znaleckého posudku č. 9554/2023 ze dne 5.6.2023, vyhotoveného soudním znalcem, Zdeňkem Adamusem,
a schvaluje uzavření kupní smlouvy s panem J*** B***, nar. 2***, bytem K ***, Stará Ves, 739 23 Stará Ves
nad Ondřejnicí, jejímž předmětem je prodej části hmotné nemovité věci, pozemku parc. č. 913/9 - ostatní
plocha, ostatní komunikace, k. ú. Stará Ves nad Ondřejnicí, o výměře 36 m2,  vymezené dle geometrického
plánu č. 2108-137/2023 jako díl „a“.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8d/5Z/2023 bylo schváleno.

9. Poskytnutí mimořádné odměny členovi Zastupitelstva obce Stará Ves nad Ondřejnicí

Starosta obce Bc. Ondřej Sedlář, navrhl mimořádnou odměnu paní Mgr. Kamile Chvostkové, za veškerou práci
zastupitele a aktivní přístup a čas strávený výběrem nových zaměstnanců obce. Při hodnocení uchazečů při
pohovorech a dalších činnostech s tímto souvisejících. Výše odměny byla stanovena na 2.500 Kč, jednonásobek
odměny zastupitele.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Stará Ves nad Ondřejnicí schvaluje v souladu s § 76 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích
(obecní  zřízení),  v  účinném  znění,  poskytnutí  mimořádné  odměny  ve  výši  2.500  Kč  Mgr.  Kamile
Chvostkové, člence Zastupitelstva obce Stará Ves nad Ondřejnicí, a to za veškerou práci a aktivní přístup
při výběru nových zaměstnanců Obecního úřadu Stará Ves nad Ondřejnicí.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. 9/5Z/2023 bylo schváleno.
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10. Obecně závazná vyhláška obce o místním poplatku (odpady)
blok 10-1

Závěrem zasedání bylo projednávání nové Obecně závazné vyhlášky obce o místním poplatku za odpady,
starosta podotknul, že motivací ke změně a zásahu do systému stávajícího odpadového hospodářství jsou
zvyšující se náklady na svoz a skládkování. Máme rezervy v množství tříděného odpadu, ne všichni občané třídí
a svážíme ne plně využité nádoby. Zhruba před měsícem, 24. srpna proběhla beseda s občany, minulý týden
proběhla  diskuze se  zastupiteli  na  pracovním zasedání  Zastupitelstva  obce,  záznam z  besedy je  veřejně
přístupný jak na webových stránkách obce v sekci aktuality a zároveň na Youtube kanálu obce. Obě dvě debaty
byli  pro  nás  velmi  cenné  s  ohledem na  různé  připomínky  a  postřehy.  Výsledkem posledních  diskuzí  a
několikaměsíční práce Komise životního prostředí, jsou dva návrhy, které získaly u zastupitelů srovnatelnou
podporu. 

Prvním je poplatek za odkládání komunálního odpadu z nemovité věci. Druhým je poplatek za obecní systém
odpadového hospodářství,  což je stávající  systém, který nyní užíváme, osobně se starosta klaní k návrhu
poplatku z nemovité věci a to jednak z důvodu, kdy si občané mohou zvolit komfort četnosti svozu a objemu
popelnice podle svých potřeb. Kde v tomto systému občan může zaplatit méně, než doteď, podle skutečné
potřeby každé domácnosti, podobně jako platba vodného, stočného, nebo elektřiny. Kolik kdo spotřebuje, tolik
si  zaplatí.  Tento  systém přenáší  zodpovědnost  za  výběr  nádoby  na  občana,  je  to  tedy  efektivnější,  než
direktivně nařizovat, kdo bude mít jakou popelnici a jak často ji vyvážet. 

 

 

 

 

 

 

 

 
úprava stávajícího
systému
tzv. "na osobu"

nový systém 
tzv. "na nemovitost"

cena 780 Kč - všichni od 468 Kč (po přepočtu
na osobu)

četnost svozu co 2 týdny; co 4 týdny co 1 týden, co 2 týdny, co 4
týdny

velikost nádoby
Příkazem stanovený
objem nádob
dle počtu obyvatel
nemovitosti.

Možnost zvolit si objem nádob
dle požadavků.

solidarita (děti,
senioři)

Možnost úlev v rámci
vyhlášky.

Možnost darů pro určité
skupiny osob, žádost
– získá příspěvek
v oprávněných případech.

riziko nelegálních
skládek stejné stejné

administrativa
Nahlášení změny na OÚ.
- platba za každého
poplatníka

Nahlášení změny na OÚ.
- platba za nemovitost
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sběrný dvůr K využití pro všechny
občany. K využití pro všechny občany.

 

Diskuze:
starosta navrhnul, aby Zastupitelstvo obce schválilo Vyhlášku o místním poplatku za odkládání

komunálního odpadu z nemovité věci. Obsahem této vyhlášky je cena za litr odpadu,
která bude 0,9 Kč za litr. Minimální množství na občana bude 40 litrů. Zúčtování
tohoto systému by probíhalo vždy na začátku následujícího roku s tím, že občané
budou mít možnost změny nádob na odpad v průběhu roku kdykoliv.

.
Ing. Dvořák potvrdil  jednání  na  toto  téma  na  pracovním  Zastupitelstvu  obce  a  informoval

o hlasování, kdy za přítomnosti 14 členů Zastupitelstva obce, bylo nerozhodně, to
svědčí o tom, že ty systémy jsou podobné a jejich efekt je srovnatelný. Naším cílem je
vybrat peníze na náklady za odpad, který občan vyprodukuje a zároveň eliminovat
ztrátu, která nám vzniká tím, že se odvážejí  poloprázdné popelnice, protože jsou
objemy  předimenzovány  na  jednotlivé  nemovitosti.  My  navrhujeme  zachování
stávajícího  systému,  výše  poplatku  by  zůstala  stejná  a  zároveň  aby  se  provedlo
opatření, které lze aplikovat okamžitě, a to snížit četnost odvozu na 1x za 14 dní a
rozdělit ty popelnice tak, aby se vykryly potřeby občanů. V naší obci se podle mě třídí
dostatečně a tímto opatřením bychom se dostali  na úsporu cca 30 % měsíčních
nákladů toho objemu, který nás aktuálně zajímá. Obec platí za odpad nějakou částku,
ta je tvořena jednak náklady na svoz a druhak náklady na provoz systému (v našem
případě je to Sběrný dvůr a společné nádoby na tříděný odpad), proti tomu jde výnos
od občanů za poplatek a výnos za úhradu od EKOkomu, kterou ten tříděný odpad
prodáváme dál.  Rozdíl  je cca 1.100.000 Kč, kdy obec doplácí na celkový systém.
Zaznělo na pracovním zasedání, že by se poměr měl zachovat. Samozřejmě oba dva
systémy jsou funkční. Dneska se vyhlásí obecně závaznou vyhláškou cena na rok,
vyberou se v průběhu roku peníze a nikdo se nemusí z občanů o nic starat, nyní si
občané musí stanovit  četnost svozu a velikost nádoby a v tomto novém systému
se cena za službu vybírá až následně, s tím, že příští rok by nebyly žádné příjmy
z odpadového hospodářství a pak by teprve naběhla ta splatnost. Systém na objem
popelnice neumožňuje výjimky,  stávající  systém poplatku umožňuje prominout,  či
osvobodit občany od tohoto poplatku, případně snížit platbu, jedná se např. o starší
občany, nebo občany, kteří mají nějaké problémy. Děje se to v různých městech,
samozřejmě je to na zvážení.

.
Pavel Folta představil návrh Rady obce, kdy nový systém motivuje občany, aby třídily odpad,

protože oba návrhy počítají s tím, že se zvedne cena. Ale kdo třídí, bude platit méně.
Cílem je snížení odpadu, které vyvážíme. My platíme OZU za vzduch, protože některé
nádoby se vyvážejí poloprádné. Všichni vidíme kolem sebe, jaké to životní prostředí
je, musíme změnit myšlení lidí a všichni tušíme, že je třeba udělat nějaké změny.

.
místostarosta Janošek ještě seznámil přítomné s informacemi, veškerými srovnáními, tabulkami a podklady,

které byly prezentovány na besedě s občany.
.
Pavel Folta na dotaz občana, zda máme dost popelnic na tříděný odpad odpověděl, že jsme si

vědomi, že bude třeba počet těchto nádob navýšit. Počítáme s tím, že začnou lidé více
třídit a to je naším cílem.

.
místostarosta Mlčoch reagoval na dotaz občana, který se dotazoval na efektivnost sběrného dvora, kdy

se u nás nic neplatí, ale v okolí je sběrný dvůr zpoplatněn. Odpověděl, že jsme si
vědomi, že svoz komunálního odpadu a provoz sběrného dvora, že jsou to propojené
nádoby. Momentálně se snažíme vyřešit svoz odpadu, co se sběrného dvora týče,
probíhá  monitoring.  Bude  se  situace  taktéž  řešit.  Máme  v  plánu  trošku  větší
koncepční řešení, určitě se i  na toto zaměříme. Berme to tak, že sběrný dvůr je
obrovský komfort a přínos pro občany, kdy nemusíme vozit odpad dál. Buďme rádi
za sběrný dvůr, byť je to nějaký náklad pro obec.
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.
starosta vyzval Ing. Dvořáka k doplnění znění vyhlášky, kterou navrhuje.
.
Ing. Dvořák navrhujeme  schválit  Obecně  závaznou  vyhlášku  obce  Stará  Ves  nad  Ondřejnicí

o  místním poplatku za obecní  systém odpadového hospodářství,  ve  stávající  výši
780 Kč s úlevami pro občany nad 85 let a děti narozené v daném kalendářním roce. 

.
Pavel Folta reagoval,  že  ve  starém  systému  za  tyto  výjimky  horko  těžko  bojoval  sám,  ale

i v novém systému můžeme lidem pomoct, aby mohli úlevy využívat i dále.
.
odkaz na besedu pro  občany,  kteří  mají  zájem  shlédnout  záznam  z  besedy  o  systému

o d p a d o v é h o  h o s p o d á ř s t v í  p ř i k l á d á m e  o d k a z  z  w e b u  o b c e :
https://staraves.cz/cz/zpravodajstvi/aktuality/1934-zaznam-besedy-o-systemu-odpadov
eho-hospodarstvi.html

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Stará Ves nad Ondřejnicí vydává  Obecně závaznou vyhlášku obce Stará Ves nad
Ondřejnicí o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství, ve znění přílohy č. 5 tohoto
zápisu, s účinností od 1. 1. 2024.

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 8 / Zdrželo se: 0

Návrh usnesení nebyl přijat.

blok 10-2

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Stará Ves nad Ondřejnicí vydává  Obecně závaznou vyhlášku obce Stará Ves nad
Ondřejnicí o místním poplatku za odkládání komunálního odpadu z nemovité věci, ve znění přílohy č. 4
tohoto zápisu, s účinností od 1. 1. 2024.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 6

Usnesení č. 10/5Z/2023 bylo schváleno.

11. Různé

V závěru zasedání starosta informoval o aktuálním dění v obci. 

na Horním konci, k demolici bývalého obchodu, tady žádný posun není, stavební úřad v Brušperku
potvrdil, že vlastník zažádal o posunutí termínu k demolici
chodník  Brušperská,  snažíme se  vypořádat  s  firmou PUDIS,  která  nedodala  kompletní  dílo,  chtěli
bychom do konce roku sehnat projektanta a zadat zpracování PD nových chodníků
uvažujeme o zřízení dětského hřiště na Horním konci, což je prvek, který v této části obce chybí a
občané po něm volají, do 14 dní bychom měli mít nějakou vizualizaci
během 14 dní začne realizace stavebního objektu "Důlek" u paní Starečkové, s tím spojený propustek
na ulici K Mostu a s tímto související mlýnský náhon
obec dostala kladné stanovisko jak z magistrátu města Ostravy, tak od dopravní policie Frýdek-Místek
ke zřízení úpravy povrchu před zámkem, ke zklidnění dopravní situace zejména u řidičů přijíždějících
směrem od Hrušky
u restaurace ODRA v Košatce jsme zřídili trvale dočasnou zastávku z betonových panelů, zastávka je
plně funkční, do budoucna se doptáme u firmy KODIS na hodnocení a četnost nástupů a výstupů na této
zastávce, abychom posoudili její efektivitu 
během října budeme mít první návrhy studie MŠ za Sokolkou u TJ, proběhly hydrogeologické průzkumy,
projektant Raclavský začíná pracovat na studii
získali jsme dotaci na projektovou dokumentaci školní kuchyně, tady už probíhají jednání s projekční
firmou o představách obce, školy a i vedoucí školní jídelny
veřejné osvětlení - tady firma, která vyhrála výběrové řízení, stále čeká na materiál, vyskytl se nějaký
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problém na straně dodavatele
plynové kotle na zámku budou vyměněny v týdnu od 2.10.2023
nový web obce se chystá, počítáme do měsíce bude hotový
telefonní ústředna na obecním úřadě bude taktéž hotová v týdnu od 2.10.2023

Diskuze:
Ing. R. Folta se dotazoval, zda známe nějaký předpoklad, kolik finančních prostředků obec plánuje

jako výdej na stavby do konce roku, případně do nového roku kolik prostředků bude
převedeno. Jak vypadá projekt s úpravou místních komunikací - např. ul. Krmelínská
a další..

.
starosta co  se  volných  prostředků  týče,  nemáme  to  přesně  spočítané,  nicméně

uvažujeme minimálně o  výměně světel  u  Sokolovny (600 tis.  Kč),  dále  přeložka,
opravy  cest,  stavební  objekt  Důlek  a  další.  Spoluúčast  na  veřejném  osvětlení
(2,5 milionu), nové plynové kotle (1 milion), uvažujeme o výměně kotlů na Sokolovně
a  hasičárně  v  Košatce.  Nicméně  volné  prostředky,  které  nám  zůstanou,  reps.
se převedou do dalšího roku, kde předpokládáme vyšší výdaje - např. s kruhovým
objezdem, cyklostezkou. Předpokládáme, že v příštím roce budou výdaje vyšší, takže
nebude na škodu, když nám nějaký prostředky zbydou navíc.  Měli  jsme podanou
dotaci na opravu místních komunikací (Hluboká, Krmelínská, U Vody a Na Štěpnici),
zatím výsledek k této dotaci  nemáme, ul.  Krmelínská bude opravena z  obecních
peněz, bez dotace.

.
Ing. Dvořák v  rámci  schváleného  rozpočtu  pracujeme  s  částkou  cca  3  milionu  korun  jako

spoluúčast  na  rekonstrukci  házenkářského  hřiště  (výměna  povrchu),  pokud  jsem
zaregistroval, byla vyhlášena výzva Národní sportovní agenturou, ale tam je uzavírka
žádostí do konce října 2023, máme k tomuto nějaké bližší informace?

.
místostarosta Janošek odpověděl, že jsme vzali původní projekt, který počítal s celkovou rekonstrukcí hřiště

TJ, ta cena byla cca 10 milionů bez daně, nicméně nám ten projekt přišel docela
drahý, tj. šance získat dotaci není moc vysoká, chtěli jsme být schopni to realizovat
i  vlastními  prostředky.  Po  konzultaci  s  různými  realizátory  oslovili  dalšího
projektanta, který nám dnes odevzdal koncept dokumentace, která počítá s poněkud
levnějším řešením, nejde do těch hlubokých konstrukčních vrstev,  ale v podstatě
zůstává  na  té  ploše  a  dává  další  vrstvu  umělého  trávníku,  odhadovaná  cena  je
cca 2 miliony Kč. Máme to zatím naplánováno tak, že bychom termín podání měli
stihnout a pokusit se o něj. V případě, že to nevyjde, pak rekonstrukci hřiště chceme
financovat plně z vlastních prostředků.

.
Ing. Dvořák co se týče rekonstrukce haly TJ jako takové,  v rozpočtu byla částka 400 tis.  Kč

na zpracování  PD,  podnikají  se  v  této  záležitosti  nějaké  kroky?  už  v  roce  2022
se  náklady  na  PD  blížily  k  milionu  korun  a  pokud  je  navrhovaná  rekonstrukce
osvětlení, pak v případě, že za pár let bude hala rekonstruována, tak osvětlení za 600
tis. by přišlo vniveč.

.
místostarosta Mlčoch výměna světel počítá s reinstalací do nové haly, projektanti byli informováni o této

záležitosti. Pokud by se světla nepoužila v hale, máme pro ně využití jinde. Ještě chci
podotknout,  máme více nabídek, těch 600 tis.  Kč je pracovní nabídka, s největší
pravděpodobností bude ta částka poloviční. Rozhodně nepůjde o zmařenou investici.

.
starosta upřesnil,  že  co  se  týče  PD  na  rekonstrukci  haly  TJ,  vzhledem k  tomu,  že  zde

zvažujeme  do  budoucna  MŠ,  momentálně  probíhá  studie,  přijde  mi  uspěchané
realizovat PD na rekonstrukci haly TJ, když nevíme, jestli tam nebudou fungovat i děti
z MŠ, zda nebude zapotřebí úprav souběžně s provozem MŠ, z tohoto důvodu nebyly
podniknuty zatím žádné kroky k rekonstrukci TJ (např. koridor, kterým budou děti
MŠ přecházet do haly TJ).

.
starosta Závěrem  byly  prodiskutovány  otázky  občanů  na  témata  *Košatka,  prasklá  lípa,

vyhýbání aut ze hřbitova *díra mostek Hůrka *Břehy Ondřejnice *stromy vyrůstající
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ze dna, zarostlé koryto *zvedací most - nemožný průjezd sanitky *Veterina, toulaví
psy, ošetření veterinářem *zatrubnění příkopy ulice K Myslivně pod Sluneční strání
Starosta všem poděkoval za čas a účast, ačkoliv čekal, že bude vyšší, a zároveň pozval
přítomné na mimořádné zasedání Zastupitelstva obce, které bude pravděpodobně
na konci října na zámku, které se bude týkat územního plánování, zejména převodu
územního plánu do nějakého jednotného standardu, tak, aby všechny územní plány,
ve  všech obcích  spolu  nějakým způsobem korespondovaly.  Starosta  po  ukončení
diskuze všem ještě jednou poděkoval za účast a popřál hezký zbytek týdne.

Ověřovatelé: Mgr. Kamila Chvostková   ............................................................
 

Mgr. Jana Boháčová   ............................................................
 
Starosta Bc. Ondřej Sedlář   ............................................................
 
Místostarosta: Otakar Mlčoch   ............................................................
 
Místostarosta RNDr. Michal Janošek, Ph.D.   ............................................................
 
Datum vyhotovení: 2. 10. 2023


